
PROTOKOLL
vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings styrelse 
på Stadion den 12/2 1951.
Närvarande: Larson, Nordlund, Dunér, Rinman och Liliequist

från Styrelsen samt Sigge Bergh och Arne Grunander.

§ 1. Öppnade ordf. sammanträdet och lämnade omedelbart ordet till Gru
nander för en redogörelse om en del ekonomiska transaktioner i sam
band med fotbollens USA-resa 1948. Sverker Benson, som också kallats 
till dagens sammanträde men ej kunnat infinna sig, hade framställt 
krav på bl.a. ett belopp av c:a 400 kr., som han lagt ut för DIF:s 
räkning till isländska fotbollförbundet. Varken Grunander eller 
Bergh kunde exakt erinra sig om beloppet betalats tillbaka till DIF 
varför beslöts att för fortsatt utredning bordlägga frågan. Sam
tidigt fastslog Grunander, att Benson skulle ha svarat för sina egna 
uppehällskostnader under USA-vistelsen och att han därför för de 
15 dagar, som han fötts på föreningens bekostnad, borde debiteras 
med 10 dollars pr dag eller sammanlagt 150 dollars. Motsvarande 
kostnadsutlägg för S. Bergh fastställdes inte vid dagens sammanträde.

§ 2. S. Bergh anmälde ett fall av fylleri från någon i handbollssek
tionen vid ett besök i Sturebadet. Beslöts att utredning skulle göras.

§ 3. Diskuterades styrelsens åtgärd att inte längre godkänna S. Bergh 
som styrelseledamot i Fotbollssektionen. Bergh ansåg att han i visst 
avseende kanske inte visat rätt omdöme. På direkt förfrågan sade han 
sig alltjämt tillhöra sektionsstyrelsen, vilken även i övrigt hade 
den uppfattningen, att Styrelsen för DIF inte ägde befogenhet att 
utesluta någon ur sektionsstyrelsen, sedan denna väl blivit god
känd. Att sektionsstyrelsen samtalsvis tidigare sagt sig inte vilja 
vidtaga någon åtgärd mot S.B. utan överlät detta år Styrelsen, hade 
S.B. ej hört nämnas.

§ 4. Sedan Berg avlägsnat sig, och tidigare även Grunander rymt fältet, 
begärde revisor Karl Sundholm audiens och begärde att årsmötet den 
11 mars måtte uppskjutas, då det var omöjligt att hinna med räken
skapsgranskningen.

§ 5. Beslöts bevilja Storviks-Hammarbys anhållan att i utbyte mot 1 st. 
manschettknapp erhålla DIF:s klubbmärke i 2 ex.

§ 6. Hedersordf. B. NordenskjÖld, som infunnit sig för att med Styrelsen 
diskutera innehållet i ett brev av den 9/2 från fotbollsstyrelsen, 
lämnades av Larson en redogörelse för vad som förevarit. Nordlund 
sade sig anse, att Styrelsen visat dåligt omdöme med att fordra 
S. Berghs avgång ur sektionsstyrelsen. Liliequist bedömde Styrel
sens åtgärd som ett disciplinförfarande att gälla endast sektions
styrelsens nuvarande mandattid. Nordenskjöld föreslog att han själv 
jämte DIF:s ordförande och fotbollssektionens ordf. skulle samman
träffa för att nå en överenskommelse.
Beslöts att om en sådan överenskommelse nåddes skulle den före
läggas Styrelsen för åtgärd.

§ 7  Diskuterades utmärkelser etc. vid DIF:s jubileum och beslöts att 
vid sammanträde den 21/2 med Nordenskjöld i detalj granska alla 
förslag och ev. komplettera desamma.

§ 8. Beslöts att kalla skidsektionen till sammanträde den 15/2, då ev. 
även fotbollssektionens styrelse skulle kontaktas.

§ 9. Avslutades sammanträdet.


